
 
 
 

 
 
 
 

Schriftelijke vragen (art. 42 RvO) 
 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
datum :  3 oktober 2016 

van : Anne Wieggers, Statenlid GroenLinks Gelderland 

onderwerp :  snelheidsverlaging op de Ritzema Bosweg (N225)  

 
 
Inleiding 

De maximumsnelheid op de Ritzema Bosweg (N225) tussen de Wageningse Berg en het kombord van 

Wageningen is nu 80 km per uur. Een aantal partijen (GroenLinks, D66) in Wageningen, oppert de 
snelheid te verlagen naar 50 km per uur, om de veiligheid te bevorderen en de milieuvervuiling tegen 
te gaan. Het feit dat er nu aan de weg gewerkt wordt maakt dit het ideale moment een dergelijk 

besluit te nemen. Tot nog toe wil de provincie niet meewerken aan een snelheidsverlaging tot 50 
kilometer per uur voor dit weggedeelte. Het argument dat hiervoor wordt gebruikt is dat de weg dan 
versmalt zou moeten worden.  
 
Vragen 

 Kan de gedeputeerde uitleggen waarom de weg per se aangepast zou moeten worden om de 
snelheid te verlagen?  

 Momenteel geven automobilisten gas om al snel weer snel te moeten afremmen. Is de 
rotonde bij het Future Center niet een natuurlijk moment voor een snelheidsovergang van 80 

km/u naar 50?  
 
 


